
Referat af bestyrelsesmøde i Ebbes Lyng Grundejerforening og Vejlaug 

Torsdag d.18.april 2019 hos Agi Riising, Ebbes Lyng 41 

Til stede: Agi Riising, Peder Mouridsen, Svend Brock, Mette Gagner 

Afbud: Carl Ole Nielsen 

Dagsorden: 

1. Status over indbetalinger til vejlaug og grundejerforening 

2. "Tjørneholmsagen" - hvad gør vi ved den ? 

3. Hjemmesiden 

4. Dagsorden til generalforsamlingen 

5. Evt. 

Ad 1.: Carl Ole har sendt opdateret medlemsliste over grundejerne på Ebbes Lyng med registrering 

af indbetalingerne til Grundejerforeningen og Vejlauget. Der mangler stadig 6 indbetalinger. Der er 

dd. udsendt 2 rykkerskrivelser. Den tredje rykkerskrivelse, med varsling om at sagen overdrages til 

inkasso såfremt de skyldige beløb ikke indbetales snarest, vil blive udsendt til de manglende 6 

indbetalere. Svend kontakter Carl Ole med henblik på yderligere konsistent opdatering af e-mail 

adresser mm. Bemærk at skæringsdato for medlemskab af grundejerforeningen følger 

kalenderåret. 

Ad 2.: Agi skriver brev til beboerne langs Tjørneholmen. Heri anmoder bestyrelsen de pågældende 

grundejere om at bede hegnssynet i Odsherred kommune foretage et hegnssyn mellem 

Vejdirektoratet og de pågældende grundejere. Det er tilstrækkeligt at blot en grundejer anmoder 

om et hegnssyn. Grundejerforeningen tilbyder at betale de omkostninger, der måtte være 

forbundet med et hegnssyn. Denne forespørgsel for at få endelig afklaring på problematikken 

vedr. beskæring af nordsiden af Tjørneholmen. 

Ad 3.: Svend gennemgår sit forslag til hjemmesiden. Den skal bestå af en offentlig del, som alle i 

Ebbes lyng har adgang til, samt en intern del som kun bestyrelsesmedlemmerne har adgang til. 

Den offentlige del skal bl.a. indeholde vedtægterne, diverse referater, regnskaber, budgetter og 

generelle meddelelser. Den interne del skal bestå af mere personfølsomme data, som kun 

bestyrelsen har adgang til. 

Alt der udsendes pr. e-mail skal bbc til Webmaster - Svend som lægger det ind. og konverterer til 

PDF filer 

Ad 4.: Dagsorden gennemgås. Der tilføjes et nyt pkt.6 "Hjemmesiden" og nyt pkt.7 "Forslag til brug 

af vores overskydende kontingentmidler" 

Bestyrelsen har 4 forslag til brug af pengene: 



1. Der opføres en badebro. Agi indhenter konkret tilbud fra firmaet "Modulbro" 

2. Havebænke med ryglæn til opsætning på strandengen 

3. Nye nummerskilte på vejen 

4. Udbetaling af overskydende kontingent til de medlemmer der har indbetalt for 2018 

Ad 5.: Punkterne under evt. blev drøftet under de ovenstående punkter 

 

 

 

Referent 

Agi Riising 

 

 

 

 

 

  

 

 

 


